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Pani

Bogusława Jagodzińska

Burmistrz Wyrzyska

Przekazuję  wyciąg  z  protokołu  VII  sesji  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  z  dnia

28 marca 2019 r. w punkcie dotyczącym: „Wolne głosy”.

Radny Leszek Matuszewski powiedział, że mieszkańcy Osieka bardzo się cieszą z remontu drogi

ale przy remoncie są wymieniane słupy elektryczne przy ul. Wyrzyskiej i w związku z tym cała

ulica nie ma od tygodnia oświetlenia. Podobno prąd będzie dopiero wtedy gdy zostaną wymienione

wszystkie  słupy.  Jeśli  można  by  przyspieszyć  działania  tej  firmy  mieszkańcy  byliby  bardzo

wdzięczni. Przy remoncie powstają różne kontrowersje, jednym chodnik się podoba, drugim nie.

Radny zapytał, czy byłaby możliwość spotkania mieszkańców z inżynierem, który realizuje projekt.

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że ogromnie cieszy się, że wymiana

słupów  energetycznych  następuje  ponieważ  wymiana  ta  nie  była  w  ogóle  planowana.  Dzięki

działaniom energetyki udało się to zadanie zrealizować i trzeba być cierpliwym. Wymiana słupów

powoduje przerwanie oświetlenia. Następnie Pani Burmistrz powiedziała, że dokładane są wszelkie

starania, aby inwestycję zakończyć jak najszybciej. Pilotują to bo zależy im, aby oświetlenie było.

Przy  przerwaniu  podłączenia  liniowego  oświetlenia  nie  ma.  Za  utrudnienia  wszystkich

mieszkańców przeprasza, ale bardzo się cieszy, że ta inwestycja ma miejsce, która gminy nic nie

kosztuje. Jeżeli są mieszkańcy, którzy mają jakieś pytanie bądź zmiany co do projektu spotykają się

indywidualnie  z  projektantem  lub  wykonawcą  i  wtedy  uzgadniają  to  co  jest  możliwe  do

zrealizowania. Nie wszystkie życzenia mieszkańców da się zrealizować bo jest to projekt, który ma

również dofinansowania unijne.  To co można to się na bieżąco koryguje.  Jeżeli  są mieszkańcy,

którzy chcieliby spotkania myśli, że nie ma problemu aby spotkanie zorganizować jeżeli mają coś

do korekty. Prosi o zgłoszenie się takich mieszkańców do kierownika Wiesława Nowickiego i na

pewno temat będzie podjęty. Adresatem właściwym jest Wielkopolski Zarząd Dróg Wojewódzkich.

Gmina pomaga by przyspieszyć rozmowy. 

Radny Piotr Radwański powiedział,  że  radni  otrzymali  ostatnio  harmonogram równania  dróg

i wywożenie destruktu. Prosili o harmonogram, aby mogli uczestniczyć przy równaniu dróg. Radny

powiedział, że chciałby dokładniejszych danych, ponieważ informacja, iż destrukt na jego terenie

będzie wywożony w maju mu nie wystarcza.



Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że radni otrzymają dokładniejszy

harmonogram. Zawsze było tak, że sołtys bądź radny był informowany wcześniej. Radni wystąpili

z  tą  prośbą w poniedziałek  i  wtorek kiedy rozpoczynały się  remonty i  Pani  Julia  Kapuścińska

pilnuje, aby tam gdzie zaplanowała w pierwszej kolejności, zrealizowano zadanie prawidłowo. Pani

Burmistrz  powiedziała,  że  radni  otrzymają  po  niedzieli  na  maila  harmonogram  realizacji

poszczególnych remontów w miejscowościach, tak samo z równiarką. 

Radny Piotr Radwański powiedział, że teraz rozumie, gdyż myślał, że to co otrzymali to jest cały

harmonogram. 

Radny Stefan Wełniak powiedział, że ma prośbę jeżeli by został destrukt to prosi o przyjrzenie się

drodze pod lasem, ponieważ działka została tam wykupiona. Mieszka tam rodzina. Pogotowie bądź

straż pożarna miałaby problem z dojazdem. Nie jest to ujęte w harmonogramie i on to rozumie.

Natomiast jeżeli by zostało i byłaby możliwość to prosiłby przyjrzeć się tej drodze. 

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że będzie miała to na uwadze.  

Radny Andrzej Głąb zapytał kiedy zostanie otwarty PSZOK?

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że dzisiaj miała być złożona cała

dokumentacja do nadzoru w sprawie wydania pozwolenia na użytkowanie. Wczoraj na Zarządzie

ten temat omawiali. Mają nadzieję, że w maju PSZOK ruszy, bo dokumentacja zostanie złożona

w tym tygodniu. Po odbiorach na maj jest przewidziana realizacja zadania otwarcia PSZOK-u dla

mieszkańców. 

Radny Mateusz Jaremko powiedział, że ponad 100.000,00 zł jest na dojazdy do pól. W związku

z tym zapytał, czy już jest na to cel? Następnie zapytał na jakich terenach będą nasadzenia drzew

miododajnych? Czy są ustalone miejsca gdzie te nasadzenia będą trwały?

 Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że liczba drzewek i miejsca zostały

ustalone z Związkiem Pszczelarzy. Pszczelarze wskazali miejsca nasadzenia drzewek i te tereny są

zabezpieczone. Jeżeli chodzi o wnioski do dojazdów do pól to zawsze takie wnioski składają w

październiku  bądź  listopadzie.  Pani  Burmistrz  powiedziała,  że  przewidziane  są  drogi,  które  są

drogami prowadzącymi do pół ale jednocześnie będącymi drogami w zabudowaniach. Mają zamiar

złożyć  taki  wniosek  na  drogę  w Auguścinie.  Od  możliwości  finansowych  będzie  zależało  czy

zostanie złożonych więcej wniosków. Droga w Auguścinie jest teraz projektowana właśnie po to,

aby jesienią złożyć wniosek. 

Radny Mateusz Jaremko powiedział,  że chciałby zwrócić uwagę radnym, gdyż radna Sejmiki

mówiła o ścieżkach rowerowych wzdłuż dróg wojewódzkich.  Jest  taka droga,  która biegnie od

Osieka do Noteci. Będzie tam budowana ścieżka, można by pomyśleć o dalszej części tej ścieżki.

Bogusława Jagodzińska –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  nie  z  wszystkich  konkursów

można korzystać. Jako Rada muszą wybierać te, które są najważniejsze, a priorytetowe są przede



wszystkim drogi. Dofinansowanie 50 na 50 jest duże natomiast dla gminy obciążające. Pani radna

mówiła, że niektóre gminy wnioskują ale najczęściej są to gminy, które mają całą infrastrukturę

drogową. Niemniej jeżeli znajdzie się taka możliwość finansowa na pewno będą do takich tematów

podchodzić. Natomiast priorytetowe są zadania gminne. 

Radny Stefan Wełniak zapytał jak daleko pociągnięta jest nitka światłowodów? Ul. Główna jest

zrobiona, prosiłby o informację odnośnie bocznych ulic: ul. Bohaterów i ul. Leśna.

Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  nie  jest  to  inwestycja

prowadzona  przez  gminę  Wyrzysk  ale  zapytanie  radnego  skierują  do  wykonawcy  i  dopytają.

Czasami jest tak, że część zadań jest włożona w projekt pierwszego etapu. Na spotkaniu wójtów

i burmistrzów tłumaczono kiedy wchodziły światłowody w zależności cenowo jak wyszły przetargi

to może być część ulic, część całych miejscowości w drugim etapie projektowana. 
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